







南京大学留学生奖学金一览表

奖学金名称	学生类别	资助范围	申请时间	申请办法
中国政府奖学金A类项目	本科生、硕士生、博士生、普通进修生和高级进修生（所有专业）	全额奖学金（含学费、住宿费、生活费、医疗保险费）和部分奖学金。	具体时间请向本国留学生派遣部门查询。	1. 语言要求： 本科专业： 汉语言专业为 HSK 4 级（180 分以上），其他专业为 HSK 5 级（180 分以上）。 汉语授课研究生专业： 理科为 HSK 4 级（180 分以上），文科为 HSK 5 级（180 分以上）。 英语授课研究生专业： 雅思 6.0 分及以上，托福 85 分及以上。 进修项目： 以奖学金派遣部门规定为准。 2. 请向本国留学生派遣部门提交申请，南京大学不直接接受申请。派遣部门一般为中国驻当地使领馆。 3. 详细要求及申请方式请见二维码链接。
中国政府奖学金B类—“高水平研究生”项目	硕士生、博士生（所有专业）	全额奖学金，含学费、住宿费、生活费、医疗保险费。	每年11月1日至下一年年初	1. 语言要求： 汉语授课专业： 理科为 HSK 4 级（180 分以上），文科为 HSK 5 级（180 分以上）。 英语授课专业： 雅思 6.0 分及以上，托福 85 分及以上。 2. 需在 2 个系统上提交申请： 国家留学基金委网站、南京大学国际学生在线服务系统。 3. 详细要求及申请方式请见二维码链接。
中国政府奖学金B类—“丝绸之路”项目	1. 本科生： 汉语言专业（商务汉语方向）—汉语授课 2. 硕士生： 信息资源管理专业—英语授课	全额奖学金，含学费、住宿费、生活费、医疗保险费。	每年1月1日至3月15日	1. 语言要求： 汉语言（商务汉语）专业： HSK 5 级（180 分以上）。 信息资源管理专业： 雅思 6.0 分及以上，托福 85 分及以上。 2. 需在 2 个系统上提交申请： 国家留学基金委网站、南京大学国际学生在线服务系统。 3. 详细要求及申请方式请见二维码链接。
教育部中外语言交流合作中心—国际中文教师奖学金	1. 汉语国际教育专业硕士（资助期限 2 年） 2. 汉语国际教育本科（资助期限 4 年） 3. 一学年汉语研修项目 4. 一学期汉语研修项目	全额奖学金：免学费、住宿费，提供生活费和综合医疗保险。	每年3月1日至5月15日 （当年9月入学） 每年3月1日至11月15日 （第二年3月入学）	1. 语言要求： 汉语国际教育专业硕士： HSK（五级）210分、HSKK（中级）60分。 汉语国际教育本科： HSK（四级）210分、HSKK（中级）60分。 一学年汉语研修项目： 汉语国际教育方向：HSK（三级）270分，具有HSKK成绩；汉语言文学、中国历史、中国哲学方向：HSK（四级）180分、HSKK（中级）60分；汉语研修方向：HSK（三级）210分。 一学期汉语研修项目： HSK（三级）180分，具有HSKK成绩。 2. 需在2个网站上提交申请： 国际中文教师奖学金报名网站、南京大学国际学生在线服务系统网站。 3. 详细要求及申请方式请见二维码链接。
南京市政府外国留学生奖学金	本科生、硕士生、博士生（所有专业）	一次性补助：研究生 2 万元，本科生 1 万元。	每年7月至8月	1. 需先申请南京大学自费生项目，获得录取通知书后，再按要求提交奖学金申请。 2. 在南京大学学习期间，每年都可提交奖学金申请。 3. 详细要求及申请方式请见二维码链接。



Nanjing University's Scholarships for International Students

Scholarships	Student Types	Scholarship Coverage	Application Time	Application Requirements
Chinese Government Scholarship Type A Program	Undergraduate, master's, and doctoral students, as well as general scholars and senior scholars (all majors)	Full scholarship (Tuition waiver, accommodation, stipend and medical insurance fee) and partial scholarships.	Please check with the dispatching agency in your home country.	<p>1. Language requirements: UNDERGRADUATE PROGRAMS:The Chinese Language Program: HSK level 4;Other majors: HSK level 5. CHINESE-TAUGHT POSTGRADUATE PROGRAMS:Natural sciences, engineering & medicine: HSK level 4; Liberal arts, social sciences & business: HSK level 5. ENGLISH-TAUGHT POSTGRADUATE PROGRAMS:IELTS 6.0;TOEFL 85. GENERAL/SENIOR SCHOLARS:Please check with your scholarship dispatching agency.</p> <p>2. Please submit your application to the dispatching agency in your home country, which usually is the local Chinese embassy/consulate. Nanjing University does not accept applications for Type A Programs directly.</p> <p>3. For detailed application requirements, please scan the QR code.</p> 
Chinese Government Scholarship Type B: High-Level Postgraduate Program	Master's and doctoral students (all majors)	Tuition waiver, accommodation, stipend and medical insurance fee.	From November to early next year	<p>1. Language requirements: CHINESE-TAUGHT PROGRAMS:Natural sciences, engineering & medicine: HSK level 4; Liberal arts, social sciences & business: HSK level 5. ENGLISH-TAUGHT PROGRAMS:IELTS 6.0; TOEFL 85.</p> <p>2. Applicants need to submit applications on two websites: the CSC website and NJU's International Student Service System.</p> <p>3. For detailed application requirements, please scan the QR code.</p> 
Chinese Government Scholarship Type B: Silk Road Program	<p>1. Bachelor's students (Major:Chinese Language-Business Chinese; Language of instructions: Chinese)</p> <p>2. Master's students (Major: Information Resources Management; Language of instructions: English)</p>	Tuition waiver, accommodation, stipend and medical insurance fee.	From January 1st to March 15th	<p>1. Language requirements: CHINESE LANGUAGE-BUSINESS CHINESE:HSK level 5. INFORMATION RESOURCES MANAGEMENT:IELTS 6.0; TOEFL 85.</p> <p>2. Applicants need to submit applications on two websites: the CSC website and NJU's International Student Service System.</p> <p>3. For detailed application requirements, please scan the QR code.</p> 
International Chinese Language Teachers Scholarship	<p>1.Scholarship for Master's Degree in International Chinese Language Education</p> <p>2.Scholarship for Bachelor's Degree in International Chinese Language Education</p> <p>3.Scholarship for One-Year Study Program</p> <p>4.Scholarship for One-Semester Study Program</p>	The Scholarship provides full coverage on tuition fees, accommodation fees, living allowance and comprehensive medical insurance expenses.	<p>For programs commencing in September , applicants must complete their applications by May 15.</p> <p>For programs commencing in March of next year, applicants must complete their applications by November 15.</p>	<p>1. Language requirements: PROGRAM for MASTER'S DEGREE: 210 on the HSK Test (Level 5) + 60 on the HSKK test (Intermediate Level). PROGRAM for BACHELOR'S DEGREE: 210 on the HSK Test (Level 4) + 60 on the HSKK test (Intermediate Level). ONE-YEAR PROGRAM:International Chinese language education programs : 270 on the HSK test (Level 3)+ HSKK test score;Chinese language and literature, Chinese history, or Chinese philosophy programs:180 on the HSK test (Level 4) +60 on the HSKK test (Intermediate Level);Chinese language study programs: 210 on the HSK test (Level 3). ONE-SEMESTER PROGRAM: 180 on the HSK test (Level 3)+ HSKK test score.</p> <p>2. Applicants should make two online applications: one on the International Chinese Language Teachers Scholarship application website and the other at NJU's International Student Service System.</p> <p>3. For detailed application requirements, please scan the QR code.</p> 
Nanjing Municipal Scholarship	Bachelor's, master's and doctoral students (all majors)	One-time subsidy: 20,000 RMB for postgraduate students; 10,000 RMB for undergraduate students.	From July to August	<p>1. Applicants need to apply for NJU's self-sponsored programs first. Only after obtaining the admission letter can they apply for the scholarship.</p> <p>2. For your whole study duration at NJU, you can apply for this scholarship every year.</p> <p>3. For detailed application requirements, please scan the QR code.</p> 